
Groenonderhoud
Onze fractieleider Xeno WAUTERS is tevreden met de 
onthardings- en vergroeningsprojecten in het district, maar op 
de Districtsraad gaf hij aan dat de nood voor sneller en gerichter 
groendonderhoud daardoor toeneemt. Districtsburgemeester 
Kristof BOSSUYT is dezelfde mening toegedaan en wil
samen met de stad bijkomende inspanningen leveren. Het Wilrijks Districtscollege 
neemt hiertoe al actie door extra budget vrij te maken.

Onze plannen voor volgend jaar
Beste Wilrijkenaar

Ondertussen loopt 2023 op zijn einde. Het waren en zijn nog steeds turbulente tijden. 
Zowel internationaal als nationaal loopt niet alles van een leien dakje. Maar in Wilrijk blijven 
we paraat staan voor elke Wilrijkenaar.

Leefbare straten en pleinen blijven een belangrijk speerpunt van ons beleid in Wilrijk en daar 
zetten we ook in 2024 verder op in. We rondden eind 2023 de heraanleg van de Cederlaan 
af en gaven het plein op de hoek met de Groenenborgerlaan een nieuwe invulling. In 2024 
starten we met de vernieuwing van onder meer het Valkenveld.

Het centrum van Wilrijk, rondom de Bist en de Kern, blijft het kloppende (winkel)hart van ons 
district. We willen dat aantrekkelijk houden door stapsgewijs het uitzicht te verfraaien. De 
eerste stappen zetten we in 2024 met de vernieuwing van de speeltuin en het aanbrengen 
van groenslingers aan de luifel op de Bist.

Wilrijk neemt deel aan de actie ‘Liever Lokaal’ van de provincie Antwerpen. Met ongeveer 
50 handelaars kunnen we de grootste participatie voorleggen, wat bewijst dat de Wilrijkse 
middenstand nog steeds sterk staat.

Een leefbaar district is ook een proper district. Daarom zullen we ook in 2024 actief inzetten 
op een nieuwe editie van ‘World Cleanup Day’. Inwoners, bedrijven en verenigingen zamelden 
in september 2023 samen ruim 3.300 kilo zwerfvuil in, een absoluut succes. Het huidige 
groenonderhoud blijft een doorn in het oog, ook hier zal meer op worden ingezet. Zodat het 
nog aangenamer wonen, werken, winkelen en vertoeven is in ons bruisend Wilrijk.

We blijven � nancieel verantwoord besturen en ook in 2024 mag u op onze volledige inzet 
rekenen. Hopelijk treffen we u in persoon tijdens de eindejaarsperiode, waarin wederom veel 
te beleven valt in Wilrijk.

Met vriendelijke groeten,
Kristof Bossuyt, districtsburgemeester

Kristof Bossuyt
districtsburgemeester
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Uitkijken naar een sportieve 
winter
Districtsschepen Robert MOENS blikt tevreden terug op een zomer vol acti-
viteiten, zoals Zumba op de Bist, Taichi in het park, de 130ste jaarmarkt met 
onder meer Regi en het dameswielrennen (Derny) was ook weer een schot in 
de roos. Recent nog brachten we ook onze talrijke trage wegen in de belang-
stelling met een fotozoektocht.

Nu is het tijd om vooruit te kijken. De 58ste geitencorrida vindt plaats op zondag 
10 december. De schepen hoopt dat veel Wilrijkenaars net zoals hem de loop-
schoenen zullen aantrekken voor de loopwedstrijd voor jong en oud en met zowel korte afstanden als de 
4,5 en 7,5 km. 

Tijdens dat weekend van vrijdag 8 tot en met zondag 10 december kan u ook een bezoek brengen aan de 
25ste kerstmarkt van onze lokale verenigingen. Vanaf vrijdag 15 december tot en met 14 januari zal er 
opnieuw een winterdorp met ijspiste en een mooi horecagedeelte staan. Samen met de kermis en het 
kerstshoppen bij onze lokale handelaars, creëren we een gezellige Kerstsfeer.

Ijsjes op de Bist
Afgelopen september kon u ons vinden op de Bist, 
waar districtsburgemeester Kristof BOSSUYT de 
Wilrijkenaar trakteerde op een verfrissend bolletje ijs. 

Wilrijkse wijkbezoeken
Sinds april 2022 toert onze partij opnieuw door de 
verschillende Wilrijkse wijken. Alle buurtbewoners 
zijn welkom voor een babbel en een drankje, terwijl 
onze bestuursleden luisteren naar hun vragen en 
bedenkingen. Deze zomer was het de beurt aan de 
wijk Koornbloem. Ook in 2024 zullen we deze traditie 
verderzetten.

Hof van Mols opgefrist
In september werd de vijver van het Hof van Mols aangepakt. Het was ons (helaas recent overleden) 
raadslid Sophie STUKKEN die dat punt bleef aankaarten op de Districtsraad en het College heeft hier 
positief gevolg aan verleend. Het overtollige slib werd verwijderd, de aanplanting werd vernieuwd en er 
werd een nieuw vlonderpad aangelegd. Dat alles zorgt ervoor dat de waterkwaliteit verbetert en dat de 
buurtbewoners nog meer zullen kunnen genieten van het Valaarpark.
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De N-VA voor u aan het werk

Sportieve topafspraken in Antwerpen 
Terwijl we nog volop nagenieten van 
een bruisende zomer lanceert de stad 
alweer een sportief najaarsoffensief. En 
wat voor één. Met achtereenvolgens het 
WK artistieke gymnastiek, de Euro-
pean Open en de Antwerp Marathon 
staat de maand oktober in het teken 
van beleving en beweging. Met die 
drie internationale kleppers van 
formaat maakt de stad haar reputatie 
van Sporthoofdstad van Vlaanderen 
meer dan ooit waar en stimuleert ze de 
Antwerpenaar om de turnpantoffels, 
tennisrackets en loopschoenen uit de 
kast te halen. 

Peter Wouters, schepen van Sport

Blijven vechten voor Vlaamse welvaart 
We zaten nog geen seconde stil na de 
vernietiging van de omgevingsvergun-
ning voor INEOS in juli. De sta-
te-of-the-artfabriek voldoet aan de al-
lerstrengste voorwaarden en dus willen 
we die echt in onze haven realiseren. 
De ethaankraker levert bouwstenen 
voor producten als rioleringsbuizen, 
baxters, windturbines, smartphones 
en waterdichte kledij. Dat brengt vele 
jobs naar de haven. Zo werken we aan 
Vlaamse welvaart. Onze haven is de 
economische motor van Vlaanderen 
en die moeten we verder blijven uit- 
bouwen. 

Annick De Ridder,
schepen van Stadsontwikkeling

Vlaanderen en Antwerpen investeren 
in watermobiliteit
Dankzij de druk van het stadsbestuur 
op de minister van Mobiliteit komt de 
tweede veerboot terug. De Scheldetun-
nel aan het Noordkasteel (inclusief een 
6 meter brede fietstunnel) is in aan-
bouw, en de plannen voor de bouw van 
een fiets- en wandelbrug krijgen vorm. 
“Als fietser, wandelaar, automobilist 
of gebruiker van het openbaar vervoer 
moet je snel en comfortabel de Schelde 
kunnen oversteken. Daarvoor blijf ik 
aandringen bij de minister”, zegt sche-
pen van Mobiliteit Koen Kennis.

Koen Kennis, 
schepen van Mobiliteit

760.000 toeschouwers voor de Reuzen
Antwerpen was in de ban van Royal de Luxe. Drie dagen lang beleefden de reuzen Bull 
Machin en Xolo dolle avonturen in onze Scheldestad. Het orgelpunt was een zinderende 
race aan het Zuidpark. De magische honden zorgden voor ontroering en verwondering. Het 
straattheater van de Reuzen raakte zeer veel sinjoren en bezoekers recht in het hart. Ook dat 
is cultuur, het is échte kunst met de K van krop in de keel. De tovenaars van Royal de Luxe 
kunnen dat. 

Nabilla Ait Daoud, schepen van Cultuur

Minder overlast door strengere eisen huisvesting buitenlandse arbeiders
In Antwerpen verblijven duizenden buitenlandse arbeidskrachten. Zij werken veelal op 
grote werven zoals Oosterweel. Ze lopen een hoger risico om terecht te komen in slechte 
en te kleine huurwoningen. Dat brengt vaak overlast met zich mee zoals rondhanggedrag 
op straat, lawaai, verwaarlozing en sluikstort. Daarom verstrengden we de regels voor die 
vorm van huisvesting. We eisen dat het huisvuil correct aangeboden wordt en verplichten 
de aanstelling van een pandbeheerder. Zo verbetert ook de woonkwaliteit voor de arbeiders. 
Ze verblijven vanaf nu comfortabel en in menswaardige omstandigheden in Antwerpen. 
Dankzij betere huisvesting dammen we de overlast in en verbeteren we de properheid van 
onze straten. Daarvan wordt iedereen beter.

Bart De Wever, burgemeester

 Semi-ondergrondse vuilnisbakken
Antwerpen test nieuwe grotere vuilnisbakken uit op strategische plaatsen. De nieuwe 
bakken zitten voor de helft onder de grond en ze hebben een volume van tweehonderd liter. 
Ze zorgen zo voor een verdubbeling van de capaciteit op dezelfde locatie. Dagelijks zetten 
honderden stadsmedewerkers en duizenden vrijwilligers zich in om Antwerpen proper te 
houden. We maken daarnaast gebruik van zwerfvuilzuigers, vulgraadsensoren, mobiele 
recyclageparken en beeldherkenning in de meldingenapplicatie. De semi-ondergrondse 
vuilnisbakken zijn een recente toevoeging aan dat arsenaal. 
Els van Doesburg, schepen van Stads- en buurtonderhoud

Foto: David Dogge
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


